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معاون بهداشت وزارت بهداشت، ضمن رد پولی شدن 
واکسن کرونا، گفت: با اهتمام دولت، واکسن کرونا در 

دوز سوم هم برای مردم رایگان خواهد بود.
به گزارش مهر، کمال حیدری که جایگزین علیرضا رئیســی در 
معاونت بهداشت وزارت بهداشت شــده است، در اولین گفتگوی 
تفصیلی، به مهم ترین مســائل مبتلابه حوزه بهداشت پرداخت.در 
بخش نخست گفتگو با معاون بهداشت وزارت بهداشت، به طرح 

سوالات کرونایی پرداختیم.
حیدری در پاسخ به این سوال که چرا ادعای علیرضا رئیسی معاون 
بهداشت سابق وزارت بهداشت و سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا 
مبنی بر اینکه در آبان آمار روزانه مرگ های کرونایی به زیر ۵۰ نفر 
می رسد، محقق نشد، گفت: صحبت های دکتر رئیسی دور از انتظار 

نبود، اما واقعیت این است که رفتار ویروس، رفتار عجیبی است.
وی ادامه داد: سویه های مختلف و قدرت بیماری زایی ویروس و 
همچنین، فقط موضوع مهار ویروس با واکسیناسیون نیست. بلکه بر 
می گردد به خیلی از مسائل فردی، مثل استفاده از ماسک، رعایت 
بهداشــت فردی و…، که می تواند ما را در کنترل بیماری کمک 
کند. البته الان شــرایط نسبت به چند ماه قبل خیلی بهتر شده اما 
متأسفانه میزان رعایت پروتکل ها خیلی پایین آمده و در عین حال، 
شاهد بازگشایی ها هستیم که می تواند ما را نسبت به وضعیت بیماری 

نگران کند.
معاون بهداشت وزارت بهداشت در پاسخ به این سوال که آیا مرگ 
و میرهای روزانه از بخش های آی سی یو و مربوط به بیمارانی است 
که در پیک پنجم بستری شده اند یا خیر، افزود: بله، زیرا فاصله دو 
هفته ای بین بســتری و مرگ و میر وجود دارد. البته شدت مرگ و 

میر پایین آمده است.

حیدری در واکنش به اجرای طرح هوشمند محدودیت ها، گفت: 
بنده به شدت نگران شرایط حال حاضر هستم و این موضوع فقط 
نظر شخصی است که نسبت به بازگشایی ها نگران هستم و همراهی 
زیــادی در رعایت پروتکل ها وجود ندارد. زیرا، انتظار داریم حالا که 
وضعیت بهتر شده و میزان ابتلاء و بستری ها و مرگ و میرها کمتر 
شده است، همگان نسبت به رعایت پروتکل ها و دستورالعمل جدی 
باشــند.وی با اشاره به بازگشــایی مدارس، ادامه داد: اگر قرار است 
پروتکل ها رعایت نشود و همه دستگاه ها پای کار نیایند، نمی توان 
امیدوار بود شرایط کرونایی کشور بهتر شود. اگر واقعاً نظارت نکنیم 
و دستورالعمل ها را جدی نگیریم، هر آن ممکن است شرایط بدی 

را تجربه کنیم.
حیدری با طرح این نکته که باید یاد بگیریم با کرونا زندگی کنیم، 
در پاســخ به این سوال که آیا نگرانی و دغدغه خود را در ستاد ملی 
کرونا مطرح کرده اید، گفت: ما در همه جلسات ستاد ملی کرونا، یکی 
از وظایفی که داریم، طرح مباحث پیشــگیری و احتمالات است و 
همچنین ارائه راهبردهایی است که در کمیته علمی کشوری مقابله با 
کووید ۱۹ بازگو می شود. بنابراین، به صراحت گزارش این نگرانی را 

به ستاد ملی کرونا ارائه داده ایم.
معاون بهداشت وزارت بهداشت، مسئولیت رعایت پروتکل ها در 
مدارس را مسئول آموزشگاه دانست و افزود: کلاس ها باید با حداقل 
ظرفیت و رعایت پروتکل ها اعم از تهویه، ماسک و…، تشکیل شود. 
وظیفه اصلی رعایت پروتکل ها با وزارت آموزش و پرورش است، ما 
هم نظارت عالی داریم و اگر تخلفی صورت بگیرد، برخورد خواهد شد. 
در واقع، مدارس باید با اطلاع رسانی به بازرسان بهداشتی ما نسبت به 

حضور دانش آموزان در کلاس های درس اقدام کنند.
وی در ارتبــاط با حضور تماشــاگران فوتبال در ورزشــگاه ها و 

کنترل هایی که می بایست صورت بگیرد، گفت: وزارت بهداشت، 
برای صدور مجوز بلیت فروشی برای ۳۰ درصد ظرفیت ورزشگاه 
آزادی، شــرایطی را تعیین کرده اســت که در صورت رعایت آنها، 

می توانند بلیت فروشی کنند.
وی در ارتباط با پیک جدید کرونا، گفت: فعلًا در شرایط موج ششم 
نیستیم، اما همیشه با یک تأخیر زمانی، بعد از کشورهای دیگر شاهد 
موج جدید بوده ایم. الان با توجه به انجام برنامه واکسیناســیون در 
کشور، نشان می دهد که ظاهراً ایمنی فراهم شده است. اما، به محض 
اینکه سویه جدیدی وارد شــود به سرعت شایع می شود و آسیب 
می بینیم. باید بدانیم ویروس یک موجود زنده اســت و برای بقای 
خودش دست از تلاش بر نمی دارد. از همین رو، ما نگران نوجوانان و 
جوانانی هستیم که درگیر بیماری نشده اند و باید با احتیاط جلو برویم. 
من نگران گستره تجمع در مدارس هستم که اگر کوتاهی کنیم، از 
همین جا ضربه خواهیم خورد.معاون بهداشت وزارت بهداشت در 
خصوص اینکه چرا پیک پنجم اینقدر سنگین و تلخ بود، افزود: شاید 
اگر واکسیناسیون زودتر اتفاق می افتاد، آسیب های پیک پنجم کمتر 
بود. زیرا، واکسیناسیون در دل پیک پنجم سرعت گرفت. از طرف 
دیگر، رعایت پروتکل ها به شــدت نزول کرده بود و دلیل آن نیز، 

کاهش تاب آوری مردم بوده است.
وی در پاســخ به این سوال که آیا کشورهای اطراف ایران درگیر 
سویه های جدید شده اند یا خیر، اظهار داشت: آنچه در کشورهای 
اطراف ما دیده می شود، ســویه جدیدی نیست. اما در کشورهای 
اروپایی حدود یک ماه است که شاهد روند افزایشی کرونا هستیم 

که امیدواریم همان جا مهار شود.
 معــاون بهداشــت وزارت بهداشــت با عنوان ایــن مطلب که
 ۱۸ درصد از جمعیت هدف کشــور هنوز واکســن نزده اند، افزود: 

مطالعات نشان داده است که واکسیناسیون، تا ۹۰ درصد از میزان 
بستری ها و تا ۸۵ درصد از میزان مرگ و میر کم می کند. از این رو، 
لازم است حالا که کمبود واکسن نداریم، هموطنانی که هنوز واکسن 

نزده اند، نسبت به تزریق واکسن اقدام کنند.
وی گفت: ضمن اینکه برنامه وزارت بهداشت برای تزریق دوز سوم 
واکســن نیز از چندی قبل در کشور شروع شده و کادر بهداشت و 
درمان و بیماران خاص و همچنین افراد بالای ۶۰ سال در اولویت 

دریافت دوز سوم واکسن هستند.
حیدری در خصوص اینکه دوز سوم با واکسن های تولید داخل انجام 
خواهد شد یا واکسن های تولید داخل، گفت: فعلًا مشکلی به لحاظ 
تأمین واکسن وجود ندارد و نگرانی ما کسانی هستند که هنوز دوز 
اول را نزده اند. اما، اینکه برای دوز سوم بخواهیم از واکسن های تولید 
داخل یا وارداتی استفاده کنیم، بستگی به شرایط افراد دارد.وی ضمن 

رد پولی شدن واکسن در دوز سوم تزریق، افزود: با توجه به اهتمام 
دولت، هیچ بحثی پیرامون پولی شدن واکسن کرونا برای دوز سوم 
مطرح نیست و همچنان برای مردم رایگان خواهد بود. هزینه های 
تولید واکسن در داخل کشور نیز توسط دولت پرداخت می شود و پولی 

از مردم دریافت نمی شود.
حیدری در پاسخ به این سوال که آیا قرار نیست بعد از رفتن آقای 
رئیسی از وزارت بهداشت و ستاد ملی کرونا، این ستاد سخنگو داشته 
باشد، گفت: این موضوع را ستاد باید مشخص کند. صحبتی از سوی 
وزیر بهداشت مطرح نشده و اطلاع رسانی ها توسط ستاد ملی کرونا 

صورت می گیرد.
معاون بهداشت وزارت بهداشت تاکید کرد: توصیه من به هموطنانی 
که هنوز واکســن نزده اند، این است که اصلًا نگران نباشند و این 

موضوع شامل واکسن های تولید داخل نیز می شود.

معاون بهداشت وزارت بهداشت؛

واکسن کرونا پولی نخواهد شد

معاون وزیر صمت عنوان کرد:

یک سوم کارکنان سازمان توسعه تجارت مدرک دیپلم و زیر دیپلم دارند
معاون وزیر صمت اظهار داشــت:  در حوزه لوازم خانگی به دنبال 
همکاری و برند مشترک با قزاقستان و پاکستان هستیم و می توانیم از 

این ظرفیت برای تهاتر استفاده کنیم.
به گزارش ایلنا، علیرضا پیمان پاک در نشســت دیروز خود با اعضای تشکل های 
بخش خصوصی اظهار کرد: امروز همه مســایل و مشــکلات مربوط به صادرات 
مشخص است و باید وارد مراحل عملیاتی شد. بخشی از این مشکلات قبلا به وجود 
آمده که حل آن نیازمند وقت بیشــتری است. برای مثال می توان به موضوع تعدد 
بخشنامه ها اشاره کرد. در مورد اکسپو بنای عمل اشتباه گذاشته شدt به همان شکل در 
مورد تجارت و صادارت هم بناهای غلطی مانند بازگشت ارز وجود دارد. مشکلات باید 

حالت پروژه به خود گرفته و در طی یک برنامه عملیاتی اجرا شود.
وی افزود: موضوع مهم دیگر برنامه صندوق مدیریت عوارض صادرات است وزیر 
صمت تاکید دارند که باید به جای خام فروشی به سمت زنجیره ارزش حرکت کرد 
اینکه از صنایع بالادســتی گرفته شود و خرج بودجه دولت شود اشتباه است، آقای 
فاطمی امین پیگیر هستند که درآمدها باید صرف زنجیره سازی شود. بخش هایی هم 
با بانک مرکزی و گمرکات در ارتباط است که در این مورد مانند انجمن خشکبار را 
به صورت پایلوت اجرا می کنیم تا به بانک مرکزی ثابت شود محدودیت باعث کمبود 
منابع ارزی می شود.معاون وزیر صمت تصریح کرد:  در مورد نمایشگاه ها اولین گام 
همکاری با اتاق تعاون اســت رویکرد نمایشگاهی ما پیش از این این بود که غرفه 
فروشی انجام می شود این روند باید اصلاح شود. نمایشگاه یک ابزار برای رویدادهای 
تجاری است بنابراین رویداد تجاری مهمتر از نمایشگاه بوده و باید بتوانیم از این ابزار 

به خوبی استفاده کنیم.
وی اضافه کرد: ممنوعیت صادراتی کاملا غلط است تجارت به معنای آزاد بوده و 

هر کشوری که در این حوزه درست کار کرده روی صادرات ممنوعیت نگذاشته است. 
بخشی را در سامانه جامع تجارت تعریف کرده ایم تا اظهار صادراتی انجام و حقوق 
مکتسبه محاسبه شود. وزارتخانه مخالف دستورالعمل های خارج از ضابطه است اما 
اگر چنین شرایطی به وجود آید با این مقدمات کالایی که برای صادرات آماده شده 

مشمول این دستورالعمل ها نشود.
پیمان پاک ادامه داد: دو تا سه ماه است که درگیر موضوع تجهیزات پزشکی هستیم 
فرصت خوبی در این مورد وجود دارد که باید مورد استفاده قرار گیرد اما متاسفانه از 
طرف سازمان غذا و دارو همکاری ضعیف است.  باید محدودیت ها اصلاح شود اما 
وزارت خارجه همکاری خوبی با ما دارد ما در زمینه تجهیزات پزشکی مذاکرات جدی 

با عمان داشتیم تا در تجهیز بیمارستان ای این کشور وارد شویم.
وی افزود: مذاکراتی انجام شده تا از هواپیماهای ارتش برای تجارت استفاده شود 
تلاش می کنیم که این پتانسیل را فعال کنیم.رییس سازمان توسعه تجارت با اشاره به 
صادرات لوازم خانگی گفت: در حوزه لوازم خانگی به دنبال همکاری و برند مشترک 
با قزاقستان و پاکستان هستیم و می توانیم از این ظرفیت برای تهاتر استفاده کنیم. 
تراز تجاری پاکستان منفی است، صحبت کردیم که ذخایر معدنی خود را در اختیار 
ما بگذارند.  وی در مورد تجارت با سوریه گفت: کشوری مانند سوریه پولی ندارد و 
وضعیت ارزی آنها از ما بدتر است طرف سوری اجازه خروج یک دلار از کشورش را 
نمی دهد. ما باید خود ایجاد ثروت کنیم برای مثال می توان از زمین های سوریه استفاده 
کرد و وارد کشت فراسرزمینی و تولید پنبه شد با توجه به اینکه ما سالانه ۱۵۰ هزار تن 

واردات پنبه داریم این مورد می تواند کمک کننده باشد.
وی اضافه کرد: در مورد پاکستان می توانیم از صادرات قطعاتی که به این کشور داریم 
استفاده کنیم. در مورد قزاقستان نیز باید از ظرفیت های اتحادیه اوراسیا استفاده کرد. 

صادراتی که ما به قزاقستان داشته باشیم می تواند به باقی کشورهای این اتحادیه نیز 
برود. سوریه قطعا به اتحادیه عرب باز خواهد گشت ما باید از این فرصت استفاده کنیم 
و با راه اندازی خطوط تولید، بتوانیم از ظرفیت های ایجاد شده بعد از بازگشت سوریه 

به این اتحادیه بهره ببریم.
پیمان پاک در ادامه خاطرنشان کرد:  کمیسیون مشترک ایران و اتریش در اختیار 
وزارت صمت اســت ما آمادگی داریم تا عملیات اجرایی آن را به بخش خصوصی 
بسپاریم. صندوق ضمانت صادرات پتانسیل خوبی داشت اما سرمایه این صندوق کم 
است برای مثال اگر یک ضمانت نامه برای مپنا صادر کنیم سرمایه صندوق خالی 
می شود. مذاکراتی کرده ایم تا برای سال آینده سرمایه این صندوق ۵۰۰ میلیون دلار 
افزایش پیدا کند. این صندوق می تواند مشکلاتی مانند ال سی یا بیمه اتکایی حل کند.
وی همچنین بیان کرد: وزارت صمت با محدودیت سقف و سابقه مخالفت است چرا 
که این مسایل در تجارت امروز درست نیست باید بتوان حوزه ها را تغییر داد برای مثال 
نوکیا ابتدا تولیدکننده چوب بود و سپس تغییر حوزه داد. اینکه بخواهیم تولیدکننده را به 
حوزه خاصی محدود کنیم اشتباه بزرگی است. اگر کسی بتواند افزایش صادرات داشته 

باشد دیگر سقف و سابقه اهمیتی ندارد.
رییس سازمان توسعه تجارت گفت: باید در صدور کارت بازرگانی سخت گیری هم 
صورت بگیرد کسی که می خواهد کارت بازرگانی بگیرد باید سوابقی مانند ملک یا 
گردش مالی داشته باشد، مقید کردیم که از مراکز اعتبارسنجی در این مورد استفاده 
شود تا مشخص شود فرد صلاحیت صادرات دارد یا خیر؛ یعنی نباید این طور نباشد که 
با چند اشتباه آبروی کالای ایرانی در بازاری که سال ها برای آن زحمت کشیده شده 
برود.وی افزود: مشوق های صادراتی سال قبل تنها ۳۵ میلیارد تومان بود و می توان 
گفت که مشوق صادراتی تنها در حد صحبت بود، برای سال آینده در این بخش رقم 

۱۵۰۰ میلیارد تومان مطرح شده است.
پیمان پاک تصریح کرد: در نقشه توسعه صادرات کشور باید از اتاق های مشترک 
استفاده شود اما متاسفانه تاکنون موارد و نکاتی که مطرح شده عملیاتی نبوده است. 
سازمان توسعه تجارت ۶۰۰ کارمند مستقیم دارد که از این بین 2۵۰ نفر دیپلم و زیر 
دیپلم هستند بنابراین نمی توان از آنها انتظار حرکت جدی در جهت توسعه تجارت 
داشت. بنابراین بخش خصوصی باید وارد شود ما بازوهای شما در دولت خواهیم بود 

بخش خصوصی باید راهکار دهد و دولت حمایت کند.
وی اضافه کرد: در چهار مبحث اصلی که شامل توسعه بازار، لجستیک، گمرکات و 
تعرفه ها و همچنین مسایل مالی و بانکی می شود کارهایی را دنبال می کنیم. رایزن 
تجاری باید به صرف الزامات و چالش ها برود در این مورد نیز نیاز به همکاری بخش 
خصوصی وجود دارد در بعضی کشورها کانال بانکی راه اندازی کرده ایم که اگر به خوبی 
پیش برود به راحتی در دیگر کشورها هم این کار را می کنیم. باید مشتری روی کار 
بیاید که به دنبال سوزاندن کانال هم نباشد. بانکی که این ریسک را پذیرفته باید برای 
آن تقاضا ایجاد شود ما به عنوان مصرف کننده این خدمات باید سازوکارهایی داشته 
باشیم. معاون وزیر صمت در پایان خاطرنشان ساخت: در دو تا سه سال گذشته حدود 
۹7۰ تا ۹۸۰ بخشنامه و قانون در مورد تجارت وجود داشته که گاها متناقض بوده و یا 
همپوشانی داشته اند. باید در این مورد تسهیلاتی انجام شود که به چند قانون مشخص 
منجر شده تا تجار و بازرگانان بتوانند برنامه تجارت مشخصی داشته باشند. در سازمان 
توسعه تجارت بیشتر از 2۰ تا ۳۰ نفر کار نمی کنند بنابراین جایی که می تواند به ما 
کمک کند بخش خصوصی است برای مثل همه در مورد  اهمیت کشتی رورو در 
دریای خزر می گفتند این کشتی آماده شد اما یک هفته بار نداشت اگر با همکاری 

بخش خصوصی این کار انجام شده بود چنین مشکلاتی ایجاد نمی شد.

۲ پیشنهاد متناقض گمرک و اموال تملیکی برای ترخیص خودروهای رسوبی

 درآمد فروش خودروها به خزانه می رود یا جیب واردکننده؟
براساس بررســی های انجام شده سازمان اموال تملیکی و گمرک 
هر کدام به صورت مستقل اقدام به ارائه پیشنهادات جداگانه برای 
تعیین تکلیف خودروهای رسوبی در گمرکات و سازمان اموال تملیکی 

کرده اند.
به گزارش تسنیم، هفته گذشته بود که خبری مبنی بر تدوین پیش نویس پیشنهادی 
از ســوی معاون فنی گمرک ایران برای تصویب در هیئت وزیران منتشر شد.در این 
پیش نویس بر باز شدن ثبت سفارش برای تعیین تکلیف بخش زیادی از این خودروها 
تاکید شــده است. بر این اساس ثبت ســفارش برای واردات خودروهای سواری که 
تا تاریــخ ۱۶ دی ماه ۱۳۹7 دارای قبض انبار اماکن گمرکــی و مناطق ویژه و آزاد 
هســتند به صورت بدون انتقال ارز و از محل ارز متقاضی با اظهار منشأ ارز به بانک 
مرکزی بلامانع خواهد بود، بنابراین کلیه ثبت سفارش های قبلی خودرو اعم از بانکی 

و غیربانکی لغو خواهد شد.

خودروهایــی که تا ۱۶ دی ماه ۱۳۹7 دارای قبض انبار بوده و با رویه بانکی تأمین 
ارز شده  است نیز با پرداخت مابه التفاوت نرخ ارز دریافتی با نرخ سامانه نیما و با ثبت 
سفارش بانکی قابل ترخیص است و هر نوع تخصیص ارز جدید برای این ثبت سفارش 

ها ممنوع خواهد بود.
پیشنهاد گمرک: ترخیص خودروها و واریز عواید به جیب واردکننده با 

دریافت سود بازرگانی
در این پیش نویس ذکر شده است که خودروهای با ارزش بیش از 4۰ هزار دلار با 
محاســبه و پرداخت 4۰ درصد سود بازرگانی، مازاد بر مأخذ حقوق ورودی قابل ثبت 
ســفارش و ترخیص هستند. همچنین در مورد خودروهای سواری پایین تر از 2۵۰۰ 
سی سی تاکید شــده درمورد خودروهای سواری با حجم موتور بالاتر از 2۵۰۰ سی 
سی نیز با تاکید بر اینکه امکان ترخیص وجود ندارد، موارد استثنا مطرح و تاکید شده 
است خودروهای سواری مربوط به جانبازان طبق مصوبه بهمن ماه ۱۳۸7 و اصلاحات 

بعدی آن که تا شهریور ماه ۱۳۹۳ وارد گمرک شده و دارای ثبت سفارش هستند، از 
این موضوع مستثنی بوده و امکان ترخیص خواهند داشت.در مناطق آزاد نیز ترخیص 
خودروهای سواری بدون الزام به رعایت محدودیت حجم موتور 2۵۰۰ سی سی که تا 
۳۱ مرداد ۱۳۹7 برای آن ها توسط مناطق آزاد قبض انبار صادر شده با رعایت مقررات 
مربوطه،جهت شماره گذاری و تردد در محدوده مجاز تعیین شده در مناطق آزاد قابل 
ترخیص است.در این بین سازمان اموال تملیکی نیز پیشنهاد جداگانه ای را برای تعیین 
تکلیف خودروهای رسوبی مطرح کرده است. میرمعینی معاون بهره برداری و فروش 
سازمان اموال تملیکی در مورد پیشنهاد ارائه شده به هیئت دولت برای تسهیل تعیین 
تکلیف این خودروها گفت: پیش نویس این پیشنهاد از سوی سازمان اموال تملیکی 

تدوین و به دولت ارائه شده است.
پیشنهاد اموال تملیکی: فروش خودروها و واریز کلیه عواید به خزانه کشور

براساس پیشنهاد سازمان اموال تملیکی خودروهای آمریکایی امحای فنی خواهند شد 

و خودروهای زیر 2۵۰۰ سی سی به شرط فروش داخل به فروش خواهند رسید و تمام 
عواید حاصل از این اقدام با کسر کارمزد قانونی سازمان اموال تملیکی به خزانه دولت 
واریز خواهد شد. خودروهای بالای 2۵۰۰ سی سی نیز در مناطق آزاد به فروش خواهند 

رسید و عواید آن نیز به خزانه خواهد رسید.
 در نهایت باید دید که هیئت دولت در خصوص این دو پیشــنهاد متناقض مطرح 
شــده چه تصمیمی را اتخاذ خواهد کرد در واقع آیا منافع حاصل از فروش و عرضه 
این خودروها به خزانه واریز خواهد شــد یا در اختیار واردکننده قرار میگیرد. چرا که 
تصمیم گیری نهایی در خصوص پیشنهاد مطرح شده به عهده دولت است. البته یک 
ســوال دیگر نیز در این بین مطرح شــده و ان اینکه خودروهایی در بنادر و مناطق 
آزاد وجود دارند که در طی این ســالها با وجود متروکه شدن در اختیار سازمان اموال 
تملیکی قرار نگرفته باشند؟ در این صورت دربرابر این تخلف واضح چه کسی پاسخگو 

خواهد بود؟

رئیسی در جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا:
 واکسیناسیون عمومی باید تا رسیدن 

به شرایط اطمینان بخش ادامه یابد
رئیس جمهور با قدردانی صمیمانه از همراهی و همکاری مردم با دولت در رعایت 
شــیوه نامه های بهداشتی، بر ضرورت تامین داروهای مورد نیاز مردم تاکید کرد و 

گفت: تامین دارو از اولویت های اصلی دولت است.
به گزارش ایلنا، سیدابراهیم رئیسی دیروز در جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا ضمن قدردانی از تلاش و 
فداکاری کادر بهداشت و درمان و همه دست اندرکاران مقابله با کرونا و نیز همت و همراهی مردم در 
امر واکسیناسیون، خاطرنشان کرد: خارج شدن همه شهرها از وضعیت قرمز کرونایی در این مقطع، از آثار 
تزریق ۸4 درصدی دوز اول و حدود 7۰ درصدی دوز دوم واکسن کرونا است و این کار باید تا رسیدن به 

شرایط مطلوب و اطمینان بخش ادامه یابد.
رئیسی همچنین بر تزریق دوز سوم واکسن برای کادر درمان و افراد مسن و دارای بیماری زمینه ای 
تاکید کرد و از شهرداری ها و مسئولین شهری خواست نسبت به رعایت اصول بهداشتی در ناوگان حمل 
و نقل بین شهری بویژه مترو و اتوبوس حساس باشند.رئیسی با تاکید بر رعایت اصول و شیوه نامه های 
بهداشتی، گفت: براساس توصیه متخصصین؛ مراعات دستورالعمل های بهداشتی و پرهیز از دورهمی ها و 
عادی انگاری همچنان ضروری است، لذا نباید از آن غفلت شود.رئیس جمهور با ابراز خرسندی از فراهم 
شدن زمینه بازگشایی حضوری مدارس، تصریح کرد: براساس گزارش های رسیده تعدادی از مدارس از 
تجهیزات و تهویه مناسب برخوردار نیستند که باید به سرعت پیگیری و برطرف شود. رئیسی با تاکید بر 
جدیت و دقت در کنترل مرزهای زمینی، هوایی و دریایی، گفت: کنترل تردد از مرزها بویژه مرزهای شرقی 

کشور ضروری است و باید در کنار قرنطینه با دقت و حساسیت انجام شود.

بابایی کارنامی:
۴۰۰ هزار کارگر ساختمانی در کشور بیمه نیستند

رئیس فراکسیون کارگری مجلس شورای اسلامی گفت: در حال حاضر ۴۰۰ هزار 
کارگر ساختمانی در کشور بیمه نیستند که در مقصر این مسئله مجلس است چراکه 

باید قانونی در راستای حمایت از کارگران ساختمانی تصویب کند.
علی بابایی کارنامی دیروز در جلسه هیئت رئیسه فراکسیون کارگری مجلس شورای اسلامی با تشکل 
های کارگری و کارفرمایی استان مرکزی  اظهار کرد: همه بر اهمیت موضوع کارگری تاکید دارند و حضور 
ما در اراک نیز بر دغدغه مند بودن فراکسیون کارگری تاکید دارد.همین جلسات نمادی از توجه به حقوق 
شهروندی است و ما اعتقاد داریم که کارگران دو بال پرواز توسعه اقتصاد کشور هستند و دولت نیز بر همین 
موضوع معتقد است.رئیس فراکسیون کارگری مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: امروز با افتخار در این 
شهر حاضرشدیم تا بگوییم ما در کنار کارگران هستیم، از استاندار می خواهیم مشکلات شرکت های این 
شهر از جمله شرکت هپکو را حل کند و پیگیری این مسائل را در دستور کار قرار دهد.وی افزود: سازمان 
تامین اجتماعی، مجلس شورای اسلامی و وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی تفاهم کرده اند که در کنار 
یکدیگر مسائل و مشلات را پیگیری کنند، نمی شود با حقوق 4 یا ۵ میلیونی با این تورم زندگی کرد و ما 
این مسائل را درک می کنیم.ما به دنبال راهکاری هستیم که یک لقمه حلال را به سفره جامعه کارگری 
اضافه کنیم نه اینکه بخواهیم به مشکلات دامن بزنیم.بابایی ادامه داد: همچنن ما به دنبال این هستیم 
که از مشکلات کارگری کاسته شود و به تحقق فرمایشات و تاکیدات مقام معظم رهبری نزدیک شویم.
وی از استاندار مرکزی خواست با توجه به اینکه هپکو خط قرمز نظام و مجلس و... است از این شرکت 
و دیگر بنگاه های اقتصادی مشکل دار حمایت کند و افزود: باید مشکلات این شرکت از جمله مدیران 
ناکارآمد، مشکلات تامین اجتماعی، سهامداری و....رفع شود.رئیس فراکسیون کارگری مجلس شورای 
اسلامی خاطرنشان کرد: در حال حاضر 4۰۰ هزار کارگر ساختمانی در کشور بیمه نیستند که مقصر این 
موضوع مجلس است که باید قانونی در راستای حمایت از کارگران ساختمانی راه اندازی کند.بابایی ادامه 
داد: سالانه هزاران نفر فوتی ناشی از حوادث کار در کشور داریم که باید قانونی در این خصوص در مجلس 
وضع شود تا شاهد رویداد این حوادث نباشیم.بهبود فضای کسب و کار دغذغه مسئولین دولت سیزدهم 
و مجلس یازدهم است و تلاش میکنیم آنچه به نفع کارگران است از قبیل توجه به نیروی کار، تعیین 
تکلیف قانون مالیات، درمان مستقیم و غیرمستقیم کارگران و همچنین تعیین تکلیف بیمه دائم کارگران 

مدنظر دولت و مجلس قرار گیرد.

پرداخت مالیات برای مهاجرت از کشور! 
ایران از نظر مهاجرفرستی از میان ۲۳۲ کشور رتبه ۵۴ را در سال ۲۰۲۰ دارد. اخیرا 
نیز با افزایش میل به مهاجرت ایرانیان برخی از مقامات نسبت به این مهاجرت ها 

هشدار داده اند.
به گزارش تجارت نیوز، »نخبگانی که تمایل جدی برای مهاجرت دارند، باید مالیات ســنگینی بابت 
استفاده از امکانات کشور در سال های رشد خود پرداخت کنند.« این راهکاری است که اخیرا در یادداشت 
روزنامه ایران برای خروج مهاجران از کشور داده شده.بررسی های رصدخانه مهاجرت ایران در بازه زمانی 
۸۰ تا ۹۹ نشان می دهد که بیش از ۳7 درصد از المپیادی ها و بیش از 2۵ درصد رتبه یک تا ۱۵۰ کنکور 
سراسری)مشمولان بنیاد نخبگان( مقیم خارج از کشور هستند.همچنین در سال 2۰2۰ ایران از نظر 
مهاجرفرستی از میان 2۳2 کشور رتبه ۵4 را دارد! این در حالی است که در یک سال گذشته زمزمه ها 
برای مهاجرت از کشور افزایش پیدا کرده است.مهم ترین نوع مهاجرت ایرانیان، مهاجرت اقتصادی است 
و حالا با وضعیت اقتصادی فعلی در کشور به نظر می رسد برای برخی این انگیزه قوی تر شده است. 
داده های مرکز آمار ایران نیز نشــان از تورم بیــش از 44 درصد و کاهش قدرت خرید مردم می دهد.
پیمایش های رصدخانه مهاجرت ایران نشان از افزایش میل به مهاجرت در میان گروه های حرفه ای و 
فعالان استارتاپ ها در سال های اخیر می دهد. پیش از این نیز مرتضی افقه، عضو هیأت علمی دانشگاه 
شهید چمران اهواز در فروردین ماه سال جاری درباره روند مهاجرت ایرانیان در سال ۱4۰۰ به تجارت نیوز 
گفته بود: »نشانه ای از بهتر شدن شرایط سیاسی و کم شدن محدودیت هایی که بیشتر هم به جوانان 
تحمیل می شود، نمی بینم. بنابراین روند مهاجرت در سال ۱4۰۰ همچنان صعودی است.«چندی پیش 
جبار کوچکی نژاد، نماینده مجلس در گفت گویی با فارس گفته بود: »عده ای که در داخل کشور نخبگان 
را برای رفتن از ایران تحریک می کنند و با ارائه تصویری سیاه از وضعیت کشور آنها را به خروج از ایران 
ترغیب می کنند خائن به کشــور و نظام هستند.«وضعیت خروج ایرانیان از کشور خوب نیست. این را 
مقامات مختلف در دوره های متفاوت گفته اند. در ادامه بخشی از اظهارنظرها را درباره مهارت ایرانیان 
می خوانید.احسان قاضی زاده هاشمی نماینده مجلس: متاسفانه طی سه سال گذشته حدود 4 هزار نفر 
پزشک و حدود ۳۰۰ هزار نفر از جمعیت دانشگاهی که مدارک آنها فوق لیسانس و دکترا بوده، از کشور 
مهاجرت کردند.یوسف رحیمی، عضو شورای عالی سازمان نظام پرستاری در گفتگو با باشگاه خبرنگاران: 
»آمار مهاجرت پرستاران افزایش یافته. اصلی ترین دلایل مهاجرت پرستاران، حقوق و مزایای مناسب 
است.«محمد شریفی مقدم، مدیرکل خانه پرستار ایران: »قبلا سالانه 2۰۰ تا ۳۰۰ نفر گواهی مهاجرت 
از نظام پرستاری می گرفتند اما اکنون شاید بیش از ۱۵۰۰ نفر در سال اقدام به مهاجرت می کنند. از آنجا 
که خروجی های ما قابل شمارش نیست، نمی توان آمار دقیقی را ارائه داد.«ظفرقندی، رئیس کل سابق 
ســازمان نظام پزشکی درباره مهاجرت پزشکان: »تحمل مشکلات راه، مشکلات عدیده اقتصادی و 
اجتماعی، و تعهدات گوناگون قانونی و غیرقانونی در پایان این مسیر دشوار، شوق خدمت را زایل و میل 
به مهاجرت را افزایش داده است.«امیر صدری، سرپرست روابط عمومی سازمان نظام پزشکی درباره 
مهاجرت پزشکان گفت: »در ۳ ماهه تابستان امسال، بیش از هزار پزشک برای مهاجرت از ایران و فعالیت 
در حوزه پزشکی در کشورهای دیگر، از این سازمان درخواست صدور گواهی گود استندینگ کرده اند و 

این آمار از افزایش محسوس مهاجرت پزشکان در سال ۱4۰۰ حکایت دارد.«

سازمان بورس: سود سهام عدالت واریز شد
 در حالی که سازمان بورس مدعی است که ۹۸ درصد از سود سهام عدالت سال ۹۸ 

را واریز کرده اما سهامداران می گویند سودی دریافت نکرده اند.
به گزارش تجارت نیوز، رئیس کمیسیون اصل ۹۰ از پیگیری پرداخت ۱۰ درصد باقی مانده از سود سهام 
عدالت خبر داده است.حسن شجاعی رئیس کمیسیون اصل نود مجلس روز یکشنبه ۳۰ آبان ماه سال 
جاری در توئیتی نوشت، این کمیسیون پیگیر عدم واریز ۱۰ درصد از سود سهام عدالت مربوط به عملکرد 
سال ۹۸ است.اما سازمان بورس اعلام کرده که طی دو مرحله در مرحله اول ۵۰ درصد سود به مردم 
پرداخت شده است و حدود 44 درصد دیگر هم در مرحله دوم به مردم پرداخت شد. چهار درصد به صورت 
افزایش تعداد سهام و حدود 2 درصد هم همچنان پرداخت نشده است.سهامداران می گویند که این ۱۰ 
درصد باقی مانده را دریافت نکرده اند و فقط همان ۹۰ درصد به حسابشان واریز شده است. آنها می گویند 

سازمان بورس فروش سهام عدالت را آزاد کند، چرا که از سهامشان سود چندانی نبرده اند.

ترکیه هشت برابر ایران به سوریه صادرات دارد!
اتاق بازرگانی تهران در جدیدترین گزارش خود به بررسی وضعیت تجارت ایران و 
ترکیه با سوریه پرداخته که نشان دهنده فاصله قابل توجه آمار صادراتی دو کشور است.
به گزارش ایسنا، بر اساس اطلاعات منتشر شده در این گزارش، صادرات غیرنفتی ایران به سوریه در 
هفت ماه سال جاری به ۱۰۶ میلیون دلار رسیده و در مجموع ایران بیش از 7۹ هزار تن کالا به سوریه 
صادر کرده است.در مقابل نیز سوریه حدود ۱۹۵ هزار تن کالا به ارزش ۱7 میلیون دلار به ایران صادر 
کرده است. در مقایسه با سال قبل، صادرات ایران به سوریه رشدی 42 درصدی داشته است. هر چند این 
آمار در مقایسه با عملکرد سال ۱۳۹۸ و پیش از کرونا، تغییر چندانی را نشان نمی دهد.در این مدت، تراز 
تجاری ایران و سوریه، ۸۹ میلیون دلار به نفع ایران بوده است و این عدد نیز در مقایسه با عملکرد دو سال 
قبل که تراز مثبت ۸۳ میلیون دلاری ثبت شده بوده، تغییر چندانی نشان نمی دهد.متوسط قیمت کالاهای 
صادراتی ایران به سوریه در سال جاری، ۱۳۳۳ دلار در هر تن بوده که در مقایسه با سال قبل، افزایش 422 
دلار را نشان می دهد. همچنین عمده کالاهای صادراتی ایران به سوریه به کالاهای با ارزش افزوده بالا و 
کالاهای سرمایه ای اختصاص دارد.جزئیات منتشر شده نشان می دهد که اجزا و قطعات توربین های بخار، 
دارو، خمیر غذایی، کنسرو و شیرخشک اصلی ترین کالاهای صادراتی ایران به سوریه در هفت ماه سال 
جاری را تشکیل داده اند.بررسی تجارت مشترک ترکیه و سوریه نیز در ۹ ماهه نخست سال جاری میلادی 
نشان می دهد که میزان صادرات ترک ها از مرز یک میلیارد و ۱۰۰ میلیون دلار گذشته و در مقابل سوریه 
به این کشور ۹۹ میلیون دلار صادرات داشته است. ارزش صادرات ترکیه به سوریه در سال جاری میلادی 
رشدی 4۳ درصدی را به ثبت رسانده است.در فهرست اصلی ترین کالاهای صادراتی ترکیه به سوریه نیز 
لوازم خانگی، چربی و روغن های حیوانی و نباتی و قند و شکر و شیرینی دیده می شود.مقایسه عملکرد 
صادراتی ایران و ترکیه به سوریه نشان می دهد که ایران در هفت ماهه سال جاری شمسی، به طور میانگین 
۱۵.2 میلیون دلار کالا به سوریه صادر کرده و این در حالی است که ترکیه در ۹ ماهه نخست سال جاری 
میلادی به طور میانگین ۱۳۱ میلیون دلار در هر ماه به سوریه صادرات داشته است. به این ترتیب میزان 

صادرات ترکیه به سوریه بیش از هشت برابر صادرات ایران به سوریه بوده است.

اخبار کوتاه 

زنگ پایان ریخت وپاش در شرکت های دارای حقوق معوق زده شود
استاندار مرکزی گفت: مدیریت و حاکمیت وظیفه تامین 
چند مولفه از جمله عدالت، رفاه و امنیت را بر عهده دارد، 
بر این اساس دیوان سالاری استان مرکزی را به نفع 

عدالت و امنیت و رفاه مردم استان می شکنیم.
فرزاد مخلص الائمه دیروز در جلسه هیئت رئیسه فراکسیون کارگری 
مجلس با تشکل های کارگری و کارفرمایی استان مرکزی اظهار کرد: 
مباحث کارگری استان مرکزی به عنوان یک استانی که قطب صنعتی 
کشور است و در دیگر حوزه ها نیز ظرفیت هایی دارد، تنها مربوط به 
اراک نیست و کل استان را در بر میگیرد، در برخی شهرهای استان 
کمبود نیروی کار داریم، همه مسائل اراک نیز محدود به حدفاصل 
دروازه تهران تا سه راهی خمین و همه مسائل کارگری نیز محدود به 

آذرآب و هپکو نیست گرچه هپکو نماد ناکارآمدی در خصوصی سازی 
است و مســائل آن باید به طور جدی دنبال شود.وی افزود: صنعت 
استان و صنایع بزرگی که نماد صنعت استان شده اند، شرایط خاص 
خود را دارند و مسائل آنها باید به صورت ویژه دنبال شود.مشکلات 
اقتصادی در کشور و در استان به موقع تصمیم گیری نمی شود لذا 
انباشت مشکلات صورت می گیرد و بعدا در شرایطی قرار می گیریم 
که دیگر امکان حل یکپارچه مشکلات مهیا نخواهد شد و کشور در 
حوزه تحریم داخلی به این شــرایط امروز می رسد.استاندار مرکزی 
تصریح کرد: اگر خصوصی سازی در کشور دچار فساد شده و کار به 
جایی رسیده که بخش زیادی از بدنه مدیریت کشور از این فرآیند ناامید 
و پشیمان شده اند، راه حل هایی داشته و دارد و هنوز هم می توان با 

راهکارهایی این مشکلات را رفع کرد، مجلس می تواند با یک ماده 
واحده عرصه و زمین را از خصوصی سازی خارج کند.در حوزه کارت 
بازرگانی نیز مفاسدی که اقتصاد کشور را گرفته عمدتا با یک نیم خط 
تصمیم گیری در حوزه قانونگذاری و مقررات گذاری در دولت قابل حل 
است.مخلص الائمه خطاب به سازمان ها و شرکت های دولتی وابسته 
به دولت بیان کرد: امیدواریم زنگ پایان ریخت و پاش در شرکت هایی 
که حقوق معوق دارند زده شود که البته این زنگ در روز معارفه بنده نیز 
اعلام شد و با قدرت نیز این مهم را پیگیری خواهیم کرد، اجازه نمی 
دهیم شرکت های درگیر با چنین مشکلی، ریخت و پاش کنند که این 
مهم در استانداری نیز در حال انجام است.وی اضافه کرد: هرآنچه در 
استان مرکزی قابلیت تولید دارد، اگر در کشور وارد شود حتما با قدرت و 

با استفاده از ابزار قانون و ابزار موجود در ماده 2۳ قانون حمایت از کالای 
ایرانی آن را پیگیری خواهیم کرد و معطل مدعی العموم هم نخواهیم 
ماند.در خصوص هپکو نیز این اقدام را انجام دادیم، بیش از 22 سال 
است که بنده با هپکو در ارتباط هستم، هپکو آماده حرکت است و تنها 
نیازمند اصلاح مدیریتی و سهامداری و برخورد با رانت خواران فاسد 
است.وی گفت: تاسیس شرکت هایی در ابعاد 4 یا ۵ هزار نفر در اقتصاد 
ایران منتفی است و چنین شرکت هایی ساخته نخواهد شد، اکنون 
شرکت هایی هستند که همانند ماشین سازی 4 هزار نفر نیرو داشته 
اند که الان نیروهای آنها به سبب مشکلاتی از جمله مشکلات بانکی 
و تحریم و...به کمتر از 2 هزار نفر رسیده است. مخلص الائمه بیان 
کرد: رفع مشکلات بنگاه های اقتصادی و کارگری در استان راه حل 

اقتصادی و مدیریتی دارد و راه حل امنیتی و سیاسی نیاز ندارند، تا الان 
نیز در مقابل اینکه خیلی از این موارد در شورای تامین رسیدگی شود 
مقاومت کردیم .مدیریت و حاکمیت وظیفه تامین چند مولفه از جمله 
عدالت، رفاه و امنیت را بر عهده دارد، دیوان سالاری استان مرکزی را 
به نفع عدالت و امنیت و رفاه مردم استان می شکنیم.وی تصریح کرد: 
تولید آند در اســتان کار در حال پیگیری است تا موانع موجود در این 
مسیر از جمله مسائل زیست محیطی و احتمالا دست های پشت پرده 
برداشته شود.در حوزه های صنعتی دنبال کردن بازارهای اقتصادی را 
توصیه می کنیم. به زودی دیپلماسی اقتصادی استان مرکزی را فعال 
می کنیم و ساختاری نیز تصویب می شود که طی این ساختار زمینه 

صادرات تولیدات صنعتی استان مهیا شود.

رییس ســتاد مقابله با کرونا در سازمان 
هواپیمایی گفت: تا به این لحظه وزارت 
بهداشت و ستاد ملی مبارزه با کرونا برای 
پذیرش مسافر از کشورها از جمله افریقا 
محدودیت و ممنوعیتی را به ســازمان 

هواپیمایی کشوری اعلام نکرده است.
حسن خشخو،  مدیرکل دفتر نظارت بر فرودگاه ها، 
شــرکت ها و موسســات هوانوردی در گفت وگو 
با ایلنا درباره تمهیدات ســازمان هواپیمایی برای 

کنترل پروازها و ورود مســافران با توجه به شیوع سویه جدید ویروس کرونا با 
نام »اومیکرون« که در کشور آفریقا فراگیر شده اظهار داشت: ستاد ملی مبارزه با 
کرونا و وزارت بهداشت درباره این محدودیت ها و ممنوعیت های مرتبط با پذیرش 

مسافران خارجی تصمیم گیری می کنند.   
وی ادامه داد: کشورها از لحاظ وضعیت شیوع کرونا را دسته بندی کرده ایم و در 
این دسته بندی کشورهایی که با سویه جدید مواجه می شود، یا سازمان بهداشت 
جهانی در مورد وضیعت آن هشدار می دهند یا اینکه وزارت بهداشت کشورمان 
آن را جزو کشورهای پرخطر اعلام می کند، از نظر سازمان هواپیمایی در طبقه 
کشورهای ویژه قرار می گیرند و ورود مسافر چه با پرواز مستقیم و چه غیر مستقیم 
به ایران را ممنوع اعلام می کنیم.رییس ستاد مقابله با کرونا در سازمان هواپیمایی 
تاکید کرد: تا به این لحظه وزارت بهداشت و ستاد ملی مبارزه با کرونا برای پذیرش 
مسافر از کشــورها از جمله افریقا که سویه اومیکرون در آن منطقه دیده شده، 

محدودیت و ممنوعیتی را به ســازمان هواپیمایی 
کشوری اعلام نکرده است.

خشــخو افزود: به محض اعــلام ممنوعیت و 
محدودیت به صورت کتبی و شفاهی از سوی وزارت 
بهداشت و ستاد ملی مبارزه با کرونا، مورد را به تمام 
شرکت های هواپیمایی در دنیا نوتام می کنیم و اعلام 
خواهیم کرد که اجازه ورود مسافر از ان کشورها را 
چه به صورت مستقیم و چه غیر مسقیم به کشورمان 
را نمی دهیم.وی درباره وضعیت پروازهای آفریقا به 
ایران گفت: پرواز مستقیم به آفریقا نداریم و اگر ممنوعیتی درباره افریقا اعلام شود، 
بلافاصله اعلام می کنیم که چه مستقیم و چه غیر مستقیم مسافر افریقایی را 
پذیرش نکنند اما فعلا درباره پروازهای افریقا تصمیمی به سازمان هواپیمایی اعلام 
نشده است.رییس ستاد مقابله با کرونا در سازمان هواپیمایی در پاسخ به این سوال 
که در حال حاضر کشوری در طبقه بندی کشورهای ویژه قرار دارد، اظهار داشت: 
فعلا هیچ کشوری در طبقه بندی کشورهای ویژه قرار ندارد اما در یک دوره ای 
تعداد کشورها در دسته بندی ویژه به 2۰ هم رسیده بود. همچنین در حال حاضر 
مسافران ایرانی از لحاظ کرونا هیچ ممنوعیتی برای ورود به کشورها ندارند.  به 
گزارش ایلنا، در اتحادیه اروپا، ژاپن، کانادا و امریکا قرنطینه عمومی برای کنترل 
شــیوع سویه اومیکرون آغاز شده است و در پذیرش مسافر از مبدا هفت کشور 
بوتسوانا، اسواتینی، لسوتو، موزامبیک، نامیبیا، آفریقای جنوبی و زیمبابوه به مقصد 

اتحادیه اروپا محدودیت هایی اعمال شده است. 

نماینده چابهار در مجلس یازدهم، گفت: 
به عقیده من »فرق« خیلی بیشتر از »فقر« 
دارد مــردم را اذیت می کند و اگر مردم 
احساس کنند که برخی از افراد صرفا به 
دلیل انتصاب به مقامات وارد عرصه های 
مدیریتی می شوند یک تیر زهرآگین بر 

پیکره اعتماد مردم به مسئولان است.
معین الدین سعیدی نماینده چابهار در گفت وگو با 
ایلنا، در پاسخ به این سوال که »مجلس یازدهم از 

ابتدای آغاز به کار خود انتقادات زیادی به دولت قبل و انتصابات فامیلی داشت 
اما اکنون خبرهای مختلفی از انتصابات فامیلی در زمان دولت و مجلس انقلابی 
در فضای مجازی منتشر می شود، اکنون چه نظری درباره انتصابات فامیلی 
دارید؟«، گفت: به نظر من شاید مقایسه یک مقدار درست نباشد، ما با دولتی 
مواجه بودیم که برادر رئیس جمهور، برادر معاون اول و دختر وزیر متهم به فساد 
بودند؛ در نتیجه اینکه بگویند این دولت ادامه دهنده همان مسیر است، من آن 

را نمی پذیرم اما اتفاقاتی که رخ می دهد که ذائقه مردم را واقعا تلخ می کند.
وی ادامه داد: در این شــرایطی که مردم با این حجم از مشکلات در حال 
دســت و پنجه نرم کردن هستند، احســاس تبعیض آن ها را بیش از پیش 
را اذیت می کند، به عقیده من »فرق« خیلی بیشــتر از »فقر« دارد، مردم را 
اذیت می کند و اگر احساس کنند که برخی از افراد صرفا به دلیل انتصاب به 
مقامات وارد عرصه های مدیریتی می شوند یک تیر زهرآگین بر پیکره اعتماد 

مردم به مسئولان است. نماینده مردم چابهار در 
مجلس اضافه کرد: موارد مصداقی را که شــما 
اشــاره کردید من نمی دانم اما از دولتی که خود 
را دولت محرومان می داند و من استقبال می کنم 
از رویکردهای دولت مانند سفرهای استانی که با 
حضور در میان مردم از نزدیک با مشکلات آشنا 
می شوند، انتظار می رود که پیشگام مبارزه با فساد و 

انتصاب تنها به دلیل نسبت فامیلی باشد.
عضو کمیسیون کشــاورزی مجلس شورای 
اسلامی در واکنش به اینکه »شاهد چاق شدن دولت به دلیل تلاش افراد برای 
ورود نزدیکان خود به دولت یا منصوب شدن آن ها هستیم«، تصریح کرد: این 
لزوما به معنای فربه شدن دولت نیست، افرادی که جایی منصوب می شوند اکثراً 
در دولت شاغل هستند و از یک مجموعه به مجموعه دیگری منتقل می شوند.
وی افزود: اما اگر قرار باشد باجناق یک فردی که جزو کارگزاران نظام است، 
صرفا به دلیل این نسبت خانوادگی در جایی مسئولیت بگیرد، این نوعی آسیب 
اســت. مردم الان به شدت نسبت به این موضوعات حساس شدند و چنین 
مواردی را برنمی تابند. برای مثال انتصابی که در شهرداری تهران اتفاق افتاد، 
این یک اجماع عمومی در بین همه لایه های جامعه ایجاد کرد و خوشبختانه 

متوقف شد.
سعیدی اظهار داشت: در مجموع من فکر می کنم که اکنون مقداری برای 

قضاوت کردن درباره جزئیات و آینده انتصابات زود است.

 فعلا محدودیتی در ورود مسافر آفریقایی
 اعلام نشده  است

رییس ستاد مقابله با کرونا در سازمان هواپیمایی :

 از دولت محرومان انتظار می رود که در مبارزه 
با فساد و انتصاب های فامیلی پیشگام باشد

نماینده چابهار در مجلس
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